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SMÅLAND BLEKINGE INNEBANDYFÖRBUNDS

VERKSAMHETSBERÄTTELSE



Det går bra nu!

Rubriken tycker jag speglar det gånga verksamhetsåret väl när det gäller verksamheten i Småland Blekinge Inne-
bandyförbund. Om vi tittar på statistiken över antal föreningar, licenser och antal lag så ökar vi i samtliga kategorier. 
Snart är vi uppe i 15 000 licenser, vilket jag tror är rekord genom åren. Till detta ska självklart läggas allt det arbete 
som sker runt tävling, domare och utbildning. Allt detta befäster att vi är ett starkt och ledande förbund inom Svensk 
Innebandy. I verksamhetsberättelsen finns ju vår verksamhet beskriven i ord och siffror som jag hoppas du läser. Även 
förbundets ekonomi och tävlingsverksamhet redovisas i materialet. Här har kansliet som vanligt gjort ett grundligt 
jobb därför gör jag inga kommentarer här i slutordet. När det gäller ekonomi så framgår det med tydlighet att det 
varit ett gott ekonomiskt år. Ett antal olika bidrag från SIBF och även från SF-SISU har gjort att vi kunnat bedriva en 
bra verksamhet. Detta gör att vi även framåt kan göra satsningar i den kommande budget som gynnar utvecklingen 
av innebandyn i Småland Blekinge. 

Även om detta är ett slutord för den gångna säsongen vill jag ändå försöka se in i framtiden. Framtiden för inneban-
dyn i Småland Bleking ser jag som mycket ljus. Det finns goda förutsättningar att låta fler i olika åldrar träna och spela 
innebandy. Med rätt stöttning från kommuner, våra regioner och inte minst Svenska Innebandyförbundet kommer vi 
att bli ännu starkare. 

När det gäller Svenska innebandyförbundet har det ju länge pågått en diskussion om hur Svensk Innebandy ska 
organiseras. Detta mynnade ut i ett förslag, efter två olika utredningar, som sa att det skulle bearbetas/utredas under 
ytterligare ett år. När detta kommer upp vid förbundsmötet i juni 2025 hoppas jag att det läggs ett skarpt förslag som 
mötet kan ta ett beslut på. Oavsett om det blir den organisation vi har idag eller någon annan organisation kan vi inte 
fortsätta att lägga tid och energi på denna fråga.

När jag nu skriver detta ”Ordförande har ordet” för det här verksamhetsåret är det mitt sista verksamhets år i Småland 
Blekinge Innebandyförbund. Efter 20 år i styrelsen är det nu dags att lämna över ordförandeklubban och ansvaret till 
en ny ordförande och styrelse.

Till sista vill jag rikta ett stort tack till vår personal inom Småland Blekinge Innebandyförbund, mina styrelsekamrater 
och övriga förtroendevalda i organisationen. Även ett stort tack till tidigare styrelser och personal under de här 20 
åren. Ett stort tack också till all idrottsledare i våra föreningar som kämpar och sliter för att få en bra Innebandy verk-
samhet i Småland Blekinge. Utan era insatser hade vi aldrig varit ett så starkt förbund som vi är idag.

Ett stort lycka till önskar jag den nya styrelsen!

Roger Ödebrink, Ordförande 
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ORDFÖRANDE HAR ORDET

Styrelsen och valberedning
Styrelsen har under året haft 10 styrelsemöten och 
de flesta digitalt. I december medddelade Carina 
Gustavsson att hon väljer att lämna styrelsen.
 
Styrelsen har varit representerad på olika träffar 
med Svensk Innebandy samt varit med i olika 
arbetsgrupper. 

Ordförande: Roger Ödebrink
Vice ordförande: Tobias Hedberg
Ledamot: Peter Carlsson
Kassör: Boel Carlsson
Ledamot: Tobias Hedberg
Ledamot: Anna Pertell
Ledamot: Johan Forneheim
Adj.: Stefan Franzen
Valberedning har under verksamhetsåret fortsatt 
med kontinuerliga möten och varit med på styrel-
sens möten och på våra ordförandeträffar där man 
pratat om vikten av en aktiv valberedning.
 

Ordförande: Rolf Trulsson
Ledamot: Andreas Holm
Ledamot: Linda Södergren
Ledamot: Anders Johansson
Ledamot: Frida Johansson

Kansliet
Vi lägger en säsong till handlingarna som för innebandy i distriktet varit väldigt bra. Den avmattning vi tidigare sett 
efter pandemin är nu helt borta och våra medlemsföreningar gör ett strålande arbete som vi nu ser frukten av.  

Personal
Helena Isaksson: Utbildning och lägerbokningar
Pernilla Johansson: Ekonomi, administration och sociala medier
Håkan Söderman: Tävling- och domaradministration
Christian Lindahl: Läger och spelarutbildning
Rolf Trulsson: Projekt
Stefan Franzén: Verksamhetsledare 



Tävlingskommittén
Ordförande: Boel Carlsson
Ledamot: Ulrik Nilsson
Ledamot: Johan Forneheim 
Ledamot: Lars Lind 
Adj: Håkan Söderman
Adj: Stefan Franzen

Tävlingskommitténs arbete har under säsongen har 
präglats av frågor gällande spelarflytt mellan A- och 
B-lag. Tävlingskommittén har också arbetat med en 
ny seriestruktur på herrsidan.

HJ17 Hovslätts IK  DJ20 Sävsjö IBK  DJ17 CL98IC

Juniorslutspel
Denna säsong tre olika klasser som gjorde upp om guldet och vinnare blev.

Smålandscupen
Vinnare på damsidan blev Olofströms IBK och på herrsidan Hovshaga AIF.

Upp- och nedflyttning
Kvalspel till H2 blev en spännande historia där Husqvarna IK och IF Ariel tog platserna, KFUM Jönköping fick en direkt-
plats till H1 vilket gjorde att Väckelsångs IK fick den platsen i H2.

Från play-off H3 till H2 tog sig Hovslätts IK B, Bankeryds SoMK, Växjö IBK utveckling B och Gransholms IF B.

Från D2 tog IBF Tranås och Westerviks IBK steget upp till D1

I september genomförde vi vårt domarevent med ca 105 domare på plats. Coachverksamheten har under säsongen 
expanderat där vi nästan genomfört 100 coachuppdrag. Ett antal domarträffar samt matchstudier har genomförts.
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TÄVLINGSVERKSAMHET

DOMARVERKSAMHET

Vi har genomfört läger för spelare födda 2007, 2008, och 2009. Under hösten 2023 och våren 2024 har vi totalt haft cirka 
200 flickor och 300 pojkar födda 08/09 på läger.
Utöver dessa har också spelare födda 2007 deltagit på Camp Småland som är sista uttagningen till Småland Blekinge 
Distriktslag. De som blivit uttagna till Distriktslagen har under hösten 2023 genomfört 2 Förberedelseläger innan Di-
strikts-SM i Umeå i januari 2024.

Distrikts SM för våra spelare födda 2007 i Umeå i januari 2024 var en upplevelse utöver det sportsliga. Resan upp till 
Umeå kommer förbli ett minne hos spelarna, då bussen blev stående i 11 timmar på grund av väderförhållandena och 
framkomlighet i trafiken. Detta innebar en försenad ankomst till Umeå och ommöblering i spelschemat eftersom lagen 
blev försenade till första matcherna. Spelarna och ledarna fick uppleva ett Umeå med minus 43 grader som kallast. Kall-
laste temperaturen på 150 år i Umeå.

Trots förseningar och en väldigt lång resa, lyckades lagen prestera väldigt bra under turneringen.
Killarna slutade som bronsmedaljörer efter förlust mot Västsvenska och tjejerna blev utslagna i kvartsfinalen mot Värm-
land som i sin tur gick till final och slutade som silvermedaljörer.

Foto Per Wiklund, gäller även fram- och baksida.

SPELARUTBILDNING

Säsongen 2023-2024 har våra utbildningar kunnat genomföras precis som vanligt igen efter ett antal år där pandemin 
påverkat vårt genomförande av utbildningar.

Vi har lärt oss hantera sociala medier på ett bra sätt och insett värdet av att genomföra många av utbildningarna digi-
talt vilket gör det enklare för fler att delta.

Småland Blekinge Innebandyförbund genomför genomför ungefär lika mänga utbildningar varje år. 
Vi håller runt 85-95 utbildningar per säsong och dessa är ganska jämt fördelade över tränar- och domarutbildningar.

Säsongen 2023-2024 genomförde vi 87 utbildningar.
Vi utbildade ca 900 föreningsdomare, vilket är 100 st fler än säsongen 2022-2023.
Vi utbildade ca 600 tränare, vilket är ca 100 färre än förra säsongen.

UTBILDNING



UTVECKLING

FAIR PLAY CUP
2024 blev ett mycket lyckat Fair Play Cup med hela 252 deltagande lag, vilket är fler lag än vi haft sedan pandemin. 
2023 deltog 202 lag i cupen. Inför cupen fick vi också intresseförfrågningar från andra länder, vilket kan vara nästa steg i att 
utveckla cupen. 

Positivt 2024 var också att vi fick fulla spelklasser bland 11-åringarna där 20 pojk- och 20 flicklag deltog. 
Efter cupen skickades en utvärdering ut till de deltagande lagen. Detta med en mycket positiv respons.

Alice Åberg 
(2007)

Under säsongen har förbudet gjort ett antal satsningar där våra medlemsföreningar haft möjlighet att söka medel. Som 
lyckade exempel kan nämnas skolsamverkan och motionsinnebandy. Vidare har vårt samarbete med Parasport Små-
land fortsatt att utvecklas under säsongen. Vi har också genomfört två mycket uppskattade ordförandeträffar.  

Vilgot Kronstrand  
(2007)

ÅRETS DOMARE SMÅLAND BLEKINGE

ÅRETS SPELARE SMÅLAND BLEKINGE

Årets domarpar: Therese Spjut och Malou Hallström. 
Årets framsteg: Theo Dahlslätt

UTVECKLING FORT.
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UTMÄRKELSER



Licenser 20 största föreningar

 Förening Kvinna Man Totalt

1. CL98IC 211 416 627

2. Växjö IBK Utveckling 150 404 654

3. Westerviks IBK 129 386 515

4. Husqvarna IK 174 323 497

5. FBC Karlskrona 116 326 442

6. Craftstadens IBK Oskarshamn  152 282 434

7. Sävsjö IBK 169 263 432

8. Månsarps IBK 161 266 427

9. Hovshaga AIF 195 231 426

10. Jönköpings IK 167 247 414

11. Vetlanda IBF 149 252 401

12. Hovslätts IK 171 221 392

13. Värnamo IK 143 246 389

14. FBC Kalmarsund Ungdom 152 229 381

15. IBF Tranås 160 187 347

16. Carlshamns IBK 77 207 284

17.  Bankeryds Skid o MK 71 210 281

18. FBC Ljungby 113 168 281

19.  Ingelstads IBK 127 151 278

20. Nässjö IBF 95 160 255

Föreningar, lag och licenser

    22/23  23/24
Antal föreningar   90 st  94 st
Antal lag   769 st  806 st
    
Lagfördelning   22/23  23/24
Damer    45 st  43 st
Herrar    101 st  101 st
Flickor    200 st  220 st
Pojkar    423 st  442 st
 
    22/23  23/24
Antal licenser   13 370 st  14 503 st
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STATISTIK


